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We wtorek (26.02) odbyło się w Strumieniu zebranie połączonych komisji. Radni poruszyli
na nim temat organizacji ruchu na strumieńskim rynku. Czy w końcu doczekamy się
konkretnych działań?
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Jak się mogliśmy dowiedzieć, przedstawiony przez Urząd Miasta projekt reorganizacji ruchu na rynku nie spotkał się
z akceptacją Zarządu Dróg Powiatowych. O jego losach opowiadała Anna Grygierek- dużym wysiłkiem została
wypracowana koncepcja, propozycja. Była ona przedstawiana zarówno na zebraniach rady mieszkańców,
potem do publicznego wglądu. Później wróciła na komisje rady i z takim wypracowanym na zasadzie
kompromisu projektem, z wielką nadzieją i takim (już myślałam) finalnym efektem został on zawieziony
do powiatu. Jak się okazuje, cały ten wysiłek z naszej strony poszedł na marne. Te uwagi, które są, idą w
zupełnie innym kierunku - mówiła burmistrz.

Temat jednak nie "umarł". Jak zapowiedziała burmistrz, zostanie stworzona jeszcze jedna propozycja, która będzie
uwzględniać uwagi powiatu. Chciałabym zobaczyć wersję ostateczną, taką, która ma szanse uzyskać
zatwierdzenie i dopiero z taką wersją Państwo zapoznać. Ta ostateczna wersja, która będzie, nie będzie
wersją, którą my byśmy oczekiwali. Ona będzie w jakiś sposób nasze plany obejmować, ale większe pole
decyzyjne ma powiat - dodała Anna Grygierek.
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